



孃娜翻音樂及舞蹈創作室有限公司 - 課程報名表 Registration Form	
姓名 Name	_____
住址	_____
電話 Phone	_____ 傳真 Fax _____
信箱 Email	_____
性別 Gender	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female
課程 Course	
課程名稱 Course Name : _____	
音樂／舞蹈課程學費 Course Fee for Music / Dance Course	
音樂課程學費 Music Course Fee	\$ _____
舞蹈課程學費 Dance Course Fee	\$ _____
彈性套票 Trio Spin Flexible Package (必須成為孃娜翻樂藝會會員)	
() 堂套票	() 個月內有效 \$ _____
() lessons	within () months \$ _____
注意事項	
所有課程必須預先報名, 即場報名須繳交附加費 10% 除因課程取消外, 不論上課與否, 一切已繳學費, 將不予退還及延期。 學費及學額亦不可轉讓他人。 孃娜翻音樂及舞蹈創作室有限公司恕不負責個人意外及財物的損失。	10% additional charge for walk in enrollment No refund & extension for package Fees & Places on course are not transferable from one applicant to another. Trio Spin Studio & Productions Ltd is not responsible nor liable for any personal injury and/or property damage or loss sustained by participants during classes. & rental session .
總計 Total _____ 已付 Paid _____ <input type="checkbox"/> 現金 Cash <input type="checkbox"/> 存款 Bank Deposit	
學員已閱讀及同意所有孃娜翻音樂及舞蹈創作室有限公司的規則和注意事項	
日期: Date:	學員簽署: Signature:

To register

Please fill in the registration form and register at Trio Spin Studio & Productions Ltd. (Rm 504-505, Enterprise Building, 228 Queen's Road Central, Sheung Wan, Hong Kong) – *Please call 25212168 for appointment.*

To register thru email, email or whatsapp a bank transfer receipt is necessary. Email / Whatsapp the receipt of the bank transfer within 3 days after you send us the registration form.

Email: info@triospin.com

Whatsapp: 98018889

Bank: Bank of China (Hong Kong)

Account No.: 012-888-10267986

Account Name: Trio Spin Studio & Productions Ltd.

報名及繳費

地點：香港上環皇后大道中 228 號聯業大廈 5 樓 504 至 505 室

時間：請電 25212168 預約

填妥報名表連同學費交予工作人員。

以電子郵件或電話報名者請於報名後三天內存款至下列帳號並將收據電郵或 Whatsapp 至孃娜翻音樂及舞蹈創作室有限公司：

電子郵件：info@triospin.com

Whatsapp: 98018889

銀行：中國銀行(香港) Bank of China (Hong Kong)

帳號：012-888-10267986

戶名：Trio Spin Studio & Productions Ltd.